
Bo Mu na nas zależy.
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Następnie rzekł do Tomasza: Podnieś tutaj swój palec i zobacz moje ręce. Podnieś rękę i włóż
ją do mego boku, i nie bądź niedowiarkiem, lecz wierzącym /J20,27/
Doświadczyć Boga. Bo Pismo św. i świadectwa innych nas nie przekonują. Chcemy na „własnej
skórze” przekonać się, że On istnieje. 
A Bóg nie odrzuca nas, niedowiarków. Pokazuje ręce i bok. Bo Mu na nas zależy. Bo nas
kocha.  
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